
 
 
Protokoll nr: 9, 2024. 
Styrelsemöte Hjo Brukshundklubb 2024-10-30, kl. 18.30. 
  

Närvarande:   

Stig Bergman Annika Hansson Elin Karjalainen 

Marica Karlsson Christina Laage adj. kassör Revisor 
Anders Brissman 

Inbjuden från distriktet  
Arne Våring 

Inbjuden från valberedningen 
Agne Johansson 

Ej närvarande 
Josefine Tolf 

   

 
§1 Mötets öppnande                         
                          Mötet öppnades kl.18.37 
 
§ 2 Val av justerare 
                          Mötet beslutar att utse Marica Karlsson till justerare. 
 
§ 3                     Fastställande av dagordning  
                          Dagordningen fastställdes. 
                 
§ 4 Godkännande av föregående protokoll 
                          Mötet beslutar att godkänna Förgående mötesprotokoll från styrelsemötet  
                          den 14/10–24. 
 
§ 5                   Uppdragslista (se bilaga) 
                       
§ 6                    Inkommen och utgående post (se bilaga) 
                 
§ 7                    Beslut per capsulam 

                       Beslut togs den 21/10 att skaffa betalkort till klubben. 
 
§ 8                     AU-Beslut 
                          Inga beslut tagna. 
 
§ 9                   Rapporter med diskussioner 
 

a) Ordförande 
Mötet vill bjuda in avgående ordförande för avtackning på årsmötet. 
Viceordförande skickar inbjudan och adj. Kassör köper in gåva. 
 



b) Kassör/Ekonomi 
Adj. Kassör går igenom balans- och resultatrapport samt månadsresultat. 
 

c) Tävling 
Dags för regelrevidering i tävlingslydnad och mötet diskuterar ett samarbete med 
Falbygdens BK att Hjo deltar på deras möte.  
 

d) Tjänstehund 
Inget att rapportera. 
 

e) Agility 
Inget att rapportera. 
 

f) RUK/Utställning 
Förslag att gå ut till medlemmar och informera att man kan lämna in grejer till 
klubbens loppis som ska hållas på utställningsdagen.  
 

g) Fastighet 
Renoveringen i köket pågår. 
Grejer som inte används i boden är i vägen och önskar att få lov att rensa ut och 
Sälja det med i värde i och slänga det som är dåligt. 
Diskussion om vad vi gör med klubbens gamla vitvaror.  
Mötet kom överens att Förvara kvar kyl och frys tills vi ser hur mycket dem 
kommer till användning.   
 

h) Hemsidan 
Hemsidan ligger nere för tillfället.  
En ny betalningsmetod är ordnad och hemsidan kommer att komma tillbaka igen 
inom kort. 
 

i) Studiefrämjandet/utbildning  
Kurser finns ute på Facebook och kurser för våren 2025 är under planering. 
De hade kommittémöte den 16/10. 
 

j) Ungdomskommittén 
Träffarna rullar på och kommittén har fler träffar under höstlovet. 
 

k) Aktivitetskommittén  
Inget att rapportera. 
 

l) Kök/inköp 
Inventering är planerad och kommittén jobbar på en prislista. 
 

m) Styrelsen 
Förslag om en styrelseträff där styrelsen umgås en dag och får föreningskunskap 
samt bygger upp ett fint samarbete tillsammans. 
Annelie Karlsson Karjalainen från distriktet är inbjuden till att leda styrelsen 
genom träffen och dela med sig av föreningskunskap. 
 
 
 
 



§10                   Beslut 
                             
                         a) Mötet diskuterar att gå ut med att klubben ska anordna en loppis på  
                             utställningsdagen och att personer som vill stötta verksamheten kan lämna 
                             in saker till loppisen. 
 
                              Mötet beslutar att våran webmaster går ut med att klubben anordnar loppis och att 
                              man gärna får stötta verksamheten genom att lämna in saker som kan säljas. 
 
 
                         b) Sammankallande i fastighetskommittén har ett önskemål om att få rensa ut saker  
                              ur boden som inte kommer till användning. 
 
                             Mötet beslutar att sammankallande i fastighetskommittén får ansvaret att rensa 
                             i boden. 
                             Saker med värde ska säljas och det som är dåligt ska kastas. 
 
 
                          c) Man diskuterar att Christina L. är instruktör och kan tänka sig att stå bakom  
                              två kurser med Elin K. och Annika H. 
                               
                             Mötet beslutar att låta Elin K. och Annika H. hålla kurs med Christina L. som 
                             står bakom kurserna.  
                        
 
                          d) Sammankallande i utbildningskommittén vill låna Karin Gustafsson   
                               igen till våren 2025 att hålla en rallylydnadskurs för Hjo BKs räkning. 
 
                               Mötet beslutar att sammankallande i utbildningskommittén kan låna 
                               Karin G. och skriva ett avtal om att hålla en rallylydnadskurs för Hjo BKs  
                               räkning. 
 
 
                          e) Mötet behöver besluta om en ny person som står på klubbens snabbgross-kort 
                               och föreslår Annika Hansson. 
 
                              Mötet beslutar Annika Hansson står på klubbens snabbgross-kort. 
                            
 
                          f) Studiefrämjandet vill besöka klubben och ge oss information om vad som 
                              pågår i studiefrämjandet. 
                            
                             Mötet beslutar att studiefrämjandet kan delta på medlemsmötet 30/11 för att 
                             dela med sig av informationen. 
 
 
                         g) Mötet vill ha en styrelseträff där styrelsen får föreningskunskap och  
                             bygger upp ett fint samarbete. 
 
 
                              Mötet beslutar att datumet för styrelseträffen ska vara 14/12 kl.14 
 



                    h) Mötet diskuterar återbetalning för hemsidan som dragit från ett privat konto. 
 
                        Mötet beslutar att betala tillbaka hela summan. 
 
 
                     i) Eftersom en styrelsemedlem som ingick i AU avgått måste styrelsen välja en ny. 
  
                         Mötet beslutar att AU kommer bestå utav viceordförande, sekreterare, ledamot 
                          Marica samt adj. Kassör som vill vara delaktig med yttranderätt. 
 
 
                     j) Styrelsen har mottagit en skrivelse som ska besvaras. 
                       
                         Mötet beslutar att viceordförande skickar ett svar som hela styrelsen kommer 
                         överens om. 
                           
 
§11                  Distriktsfrågor 
                         Medlemsmöte i Tidaholm 21/11 kl.19.00 
                         Elin K. och Marica K. deltar på mötet. 
                          
§ 12 Övriga frågor 
                          Diskussion om att det behövs fler personer till att hålla i torsdagsträffarna. 
                          Förslag om att göra ett utskick via mejl till alla instruktörer m.fl. för att de ska skicka 
                          in sina tider där det har möjlighet att ansvara över torsdagsträffarna. 
                          Mötet diskuterar hur valberedningen jobbar och vad för regler som gäller kring 
                          nomineringar och datum det senast ska vara inskickat. 
                          Webmaster går ut på Facebook att det är dags att lämna in sina nomineringar. 
 
§ 13                   Nästa möte 
                           Nästa styrelsemöte är den 27/11 Kl.18.30. 
                           Medlemsmöte 30/11 kl. 14.00 
 
§14 Mötets avslutades  
 Vice ordförande tackade alla för visat intresse och avslutade mötet kl.21.15 
 
 
Vid protokollet: 
 
 
 
_________________________ 
Sekreterare: 
Elin Karjalainen 
 
 
 
_________________________ __________________________ 
Vice ordförande:  Justerare: 
Annika Hansson  Marica Karlsson 


